
Rada Miasta Chełm
Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

Protokół 

Posiedzenie w dniu 1 marca 2024 
Obrady rozpoczęto 1 marca 2024 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:07 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków.

Obecni:

1. Maciej Baranowski
2. Kamil Błaszczuk
3. Longin Bożeński
4. Mirosław Czech
5. Agata Fisz
6. Dariusz Grabczuk
7. Katarzyna Janicka 
8. Tomasz Kazimierczak
9. Adam Kister
10. Mariusz Kowalczuk
11. Piotr Krawczuk-Vel-Walczuk
12. Irena Machowicz
13. Piotr Malinowski
14. Stanisław Mościcki
15. Edyta Rożek
16. Marek Sikora

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Pan Jakub Banaszek – Prezydent Miasta Chełm,

2. Pani Dorota Cieślik – Zastępca Prezydenta Miasta Chełm,

3. Pani Marzena Guzowska – Skarbnik Miasta Chełm,

4. Pani Renata Ciepłowicz – Sekretarz Miasta Chełm,

5. Dyrektorzy i pracownicy Departamentów Urzędu Miasta Chełm, prezentujący materiały 

będące przedmiotem obrad komisji

6. Zaproszeni goście.

1. Przedstawienie porządku posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał pan Mirosław Czech – Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Powitał pana Prezydenta, panią Prezydent, panią 
Sekretarz Miasta, panią Skarbnik, radnych, pracowników urzędu, wszystkich zaproszonych 



gości oraz wszystkie osoby zgromadzone na sali. Porządek posiedzenie przedstawia się 
następująco:

1. Przedstawienie porządku posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta 
Chełm (Druk Nr 728).
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na rok 2024 (Druk 
Nr 729).
4. Sprawy różne i wniesione.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej 
miasta Chełm (Druk Nr 728).

Pani Marzena Guzowska-Skarbnik Miasta Chełm przedstawiła projekt uchwały w treści jak w 
druku nr 728.

Pan Mirosław Czech-Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

„Dziękuję Pani Skarbnik otwieram dyskusję w tym punkcie. Proszę bardzo wieloletnia prognoza
finansowa  zmiany  czy  ktoś  się  zgłasza?Ja  bym  chciał  się  dopytać  tylko  taką  jedną  frazę
wprawdzie  jednym z  odniesień  do  zmiany  obejmujący  zielony  transport  miejski  w  Chełmie
wieloletniej  prognozie  finansowej  no  bardziej  tabelarycznie  to  pokazano  jak  zauważyłem w
projekcie  zmian projektu  uchwały  do  zmiany  budżetu  ale  chciałbym,  żeby  Pani  może nam
bardziej  przybliżyła  no  tym  nie wtajemniczonym  w  te  zapisy  rachunkowości  budżetowej
przybliżyła ten temat dotyczący tej zmiany raz, że jest zwiększenie a raz jest zmniejszenie tej
kwoty 3 555 485 to jest w załączniku 4 na stronie 2, bardzo proszę”.

Pani Marzena Guzowska-Skarbnik Miasta Chełm

„Szanowni Państwo odpowiadając na pytanie zadane przez pana przewodniczącego Mirosława
Czecha tak jak już wcześniej wspomniałam mamy zabezpieczony wkład własny na realizację
powyższego zadania w związku z otrzymaniem subwencji rozwojowej z Ministerstwa Finansów
ten wkład własny zamieniamy na subwencję to jest zamiana po prostu sposobu finansowania
wkładu własnego zmiana ta nie ma nie ma wpływu na wartość przedsięwzięcia, ani na zmianę
ani na zmianę realizacji zadania, dziękuję”.

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta 
Chełm (Druk Nr 728).. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:



ZA (9)
Kamil Błaszczuk, Longin Bożeński, Mirosław Czech, Katarzyna Janicka , Adam Kister, Mariusz 
Kowalczuk, Irena Machowicz, Piotr Malinowski, Edyta Rożek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Maciej Baranowski, Stanisław Mościcki
NIEOBECNI (5)
Agata Fisz, Dariusz Grabczuk, Tomasz Kazimierczak, Piotr Krawczuk-Vel-Walczuk, Marek 
Sikora

Pozytywna opinia Komisji.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na rok 2024 
(Druk Nr 729).

Pani Marzena Guzowska-Skarbnik Miasta Chełm przedstawiła projekt uchwały w treści jak w 
druku nr 729.

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na rok 2024 (Druk Nr 
729).. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (11)
Maciej Baranowski, Kamil Błaszczuk, Longin Bożeński, Mirosław Czech, Katarzyna Janicka , 
Adam Kister, Mariusz Kowalczuk, Irena Machowicz, Piotr Malinowski, Stanisław Mościcki, Edyta
Rożek
NIEOBECNI (5)
Agata Fisz, Dariusz Grabczuk, Tomasz Kazimierczak, Piotr Krawczuk-Vel-Walczuk, Marek 
Sikora

Pozytywna opinia Komisji.

4. Sprawy różne i wniesione.

Pan Stanisław Mościcki-Radny Rady Miasta Chełm

„Panie  Przewodniczący,  Pani  Prezydent,  Szanowni  Państwo.  Kilka  pytań,  punkt  pierwszy
dotarły do mnie informacje, że wstrzymane zostało finansowanie projektu fabryka i coś chyba
musi być na rzeczy dlatego,  że od ponad miesiąca są właściwe warunki atmosferyczne, żeby



kontynuować  ten  projekt,  a  na  nim  od  pewnego  czasu  nie  ma  żywego  ducha  nic  się  nie
dzieje,wszystko jest poprzykrywane ten dół, fundamenty foliami  i jeśli moje informacje czy te
które dotarły do mnie są nieprawdziwe to bardzo bym prosił o sprostowanie i poinformowanie i
Radnych  i  mieszkańców Chełma  bo  jest  wiele  dyskusji  na  ten  temat  również  na  forum w
mediach  społecznościowych  to  jest  pierwsze  pytanie.  Pytanie  drugie  głośno  było  o  hubie
technologicznym przy ulicy Dreszera budynek został zakupiony i też nic się tam nie dzieje po
prostu wszystko jest pozamykane nic się nie dzieje więc czy ten projekt jest już nieaktualny jeśli
aktualny to kiedy cokolwiek zacznie się tam dziać to jest drugie pytanie, i pytanie trzecie na
forum społecznościowym jest wiele komentarzy na temat stanu murku Który ogradza park nasz
miejski imienia Unii Europejskiej niedawno był otwierany wszyscy byliśmy dumni cieszymy się
myślę, że do tej pory ale jak się okazuje to już niecałe kilka miesięcy w październiku chyba 23
października był  otwarty  dla  społeczeństwa mamy pierwszy dzień  marca,  czyli  minęło kilka
miesięcy praktycznie pięć i już wychodzą wady w związku z tym co Państwo czy Urząd Miasta
ma zamiar zrobić.  Rozumiem,  że  gwarancja na pewno jest  czyli  trzeba chyba wystąpić  do
wykonawcy o jak najszybsze naprawienie tych wad i może zrobienie uczciwych odbiorów, które
by trwały przynajmniej tydzień czy dwa tygodnie bo odbiór prac wykonanych w Parku Miejskim
Zgodnie z tym co napisał Pan Prezydent Banaszek 22 były odbiory, 23 Park został oddany do
użytku. No nie wiem czy w ciągu jednego dnia można dokonać odbiorów, tym bardziej, że ta
inwestycja trwała bardzo długo z przerwami z różnymi wykonawcami, więc myślę że należało to
zrobić  bardzo dobrze  i  oczekuję,  że  takie  odbiory  w  ramach  gwarancji  zostaną  ponownie
dokonane, dziękuję bardzo”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Dziękuję bardzo, Szanowni Państwo. Ja dzisiaj poprosiłam o zaproszenie na komisję Pana
Prezesa targowisk miejskich ale widzę, że go nie ma Ja rozumiem Panie Przewodniczący że
Pan Prezes dotrze bo mam do niego kilka pytań pan związane. No właśnie to są pytania nie do
końca  związane  z  Komisją  Budżetu.  Natomiast  w  związku  z  tym,  że  mamy  dzisiaj  sesję
nadzwyczajną i w punkcie nie mamy sprawy różne i wniesione”.

Pan Mirosław Czech-Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

„O czym chciała Pani nam przekazać, jaką informację”?

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm 

„O wypadku, który zdarzył się w dniu 11 lutego tego roku”.

Pan Mirosław Czech-Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

„Moment ja miałem podobną informację tam przy Mościckiego o tym Pani chciała mówić”?

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Tak”



Pan Mirosław Czech-Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

„Ja rozmawiałem z prezesem Juszczakiem dzisiaj. Poprosiłem go na komisję budżetu wyraził

opinię, że przyjdzie. Proszę bardzo. 

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Dziękuję bardzo bardzo się cieszę Panie Prezesie, że Pan jest w dniu wczorajszym dostałam

informację na  Messengera.  Oczywiście  jestem  po  rozmowie  z  tamtą Panią.  Przeczytam

Państwu  mniej  więcej,  bo  jest  ochrona  danych,  więc  nie  będę  jakby  upubliczniać  danych

natomiast.  Chciałabym żeby Pan Prezes się  do tego ustosunkował Pani  pisze do mnie tak

Wypadek  miał  miejsce  11  lutego  była  to  niedziela  poraził  mnie  prąd  w  pracy  szefowa od

początku starała się kręcić to jest dla mnie istotne że, wypadek miał miejsce w domu ponieważ

bała się konsekwencji ja tego dnia bardzo źle się czułam miałam zawroty głowy silne bóle głowy

i  tak  dalej  dalej.  Też  nie  będę tego  czytała  pani  jest  po  badaniach było  dwóch  świadków

zdarzenie  miało  miejsce  na terenie  gdzie  sprzedawana prowadzona jest  sprzedaż  zniczy  i

kwiatów  przy  cmentarzu  na  Mościckiego  tam  prawdopodobnie  była  jakaś  ,  która  nie  była

zamknięta nie była zabezpieczona z informacji które dzisiaj otrzymałam wynika, że w tych tych

jakby straganach czy w tych boksach nie powinno być prądu, że ten prąd jest był podłączony

tylko na okres Wszystkich Świętych tam jest przeciągnięty jakiś kabel, który był po przerywany

Pani miała polecenia od szefostwa, że ma wyłączać tą wtyczkę kiedy wyłączała właśnie wtedy

poraził  ją  prąd efekt  tego  jest  taki,  że  Pani  ma niedowład  prawej  ręki  próbowała  się  Pani

kontaktować z Panem Prezesem targowisk wielokrotnie za każdym razem pracownicy  mówili,

że prezesa nie ma i albo jest zajęty albo Prezesa nie ma tak naprawdę nikt się to nie jest

kampania panie Baranowski. Przykro mi bardzo Pani się nie skontaktowała nikt się z Panią nie

skontaktował nikt się nie pochylił na dzień dzisiejszy nikt nie bierze za to odpowiedzialności w

związku z tym mam kilka pytań do Pana Prezesa. Po pierwsze czy Pan ma informację taką że

taki  wypadek  czy  takie  zdarzenie  miało  miejsce.  Po  drugie,  czy  prawdą  jest,  że  zakład

energetyczny zamontował tam już drzwiczki i  kłódki z resztą widziałam to osobiście,  bo się

pofatygowałam tam, więc jakby to miejsce już jest zabezpieczone i kolejna rzecz. Kto ponosi za

to odpowiedzialność. Czy ci ludzie którzy wynajmują te boksy wynajmują z energią elektryczną

jeśli tak czy osobno mają fakturowania elektryczną na jakiej zasadzie to się odbija odbywa i

może na te na tę chwilę. Jeśli chodzi o to zdarzenie to tyle i jeszcze będę miała jedno pytanie a

w zasadzie dwa odnośnie targowiska na ulicy Piłsudskiego, ponieważ informacje które ja mam



ludzie, którzy wynajmują boksy płacą również za korzystanie z toalety czy to jest prawda i może

jak po uzyskaniu odpowiedzi może nasuną mi się dalsze pytania, dziękuję”.

Pan Radosław Wnuk-Dyrektor Departamentu Architektury, Geodezji i Inwestycji 

„Szanowny  Panie  Przewodniczący,  Szanowna  Pani  Prezydent,  Szanowna  Komisjo,  jeżeli

chodzi  o Hub technologiczny to projekt  oczywiście nie jest  zaniechany.  Jesteśmy w trakcie

przygotowania dokumentacji przetargowej na remont tego budynku po to żeby go przystosować

do  pełnienia  założonej  funkcji  i  dzisiaj  nawet  byłem  z  pracownikiem,  który  zajmuje  się

przygotowaniem tej dokumentacji na wizji w tym w tym obiekcie żeby uzgodnić dokładny zakres

prac, także to jest w trakcie przygotowania.  Mamy zapewnione finansowanie na remont tego

więc będziemy ogłaszali przetarg na remont tego budynku jeżeli chodzi natomiast o stan murku

ogrodzenia  parku  to  problem ten  został  zidentyfikowany.  Jeszcze  zanim  to  się  pojawiło  w

mediach społecznościowych zostało to  zgłoszone wykonawcy.  Prace już zostały  rozpoczęte

związane z usuwaniem usterek i odbiór nie trwał jeden dzień zapewniam Państwa Radnych, że

odbiór trwał dłużej to że podpisany został protokół 22-23 zostało odebrane prace odbiorowe

trwały dłużej wszędzie tam gdzie było to  możliwe to nasi inspektorzy łącznie z inspektorem

nadzoru,  który  firmą  zewnętrzną  były  dokonywane  oględziny  ocena  stanu  tego  oczywiście

gwarancja  obejmuje  różnego  rodzaju  usterki  i  naprawy  i  jest  to  obecnie  już  realizowane.

Wczoraj wykonawca był pierwszy dzień na na obiekcie i  prace swoje wykonywał. Natomiast

jeżeli chodzi o program tutaj przedstawimy odpowiedź na piśmie ze względu na to, że miasto

Chełm  nie  jest  inwestorem  i  tutaj  do  tego  się  odniesiemy  na  piśmie.  Słucham,

współudziałowcem spółki jesteśmy oczywiście no ale tutaj dlatego przygotujemy to, bo to spółka

jest  inwestorem  spółka  występowała  o  pozwolenie  na  budowę  i  spółka  finansuje  to  także

przygotujemy odpowiedź na piśmie

Pan Mirosław Czech-Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

„W takim razie Panie Dyrektorze jeszcze poproszę o rozszerzenie odpowiedzi uzyskałem takie

informacje, że prace ziemne, które są realizowane i zaprzestanę na tym co Radny Mościcki

mówił. Czyli na tej części fundamentowej według oceny inwestora mają być zwiększone o 20

milionów złotych. Czy to jest prawda? Proszę się do tego też także odnieść w tej odpowiedzi.

Dziękuję bardzo”.



Pan Radosław Wnuk-Dyrektor Departamentu Architektury,Geodezji i Inwestycji Urzędu 

Miasta

„Nie jestem w stanie odpowiedzieć na to pytanie dopiero po sprawdzeniu”.

Pan Mirosław Czech-Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

„No coś powodem jest, że stoi to jak będzie odpowiedź przygotowana to szerzej potraktujemy”.

Pan Radosław Wnuk-Dyrektor Departamentu Architektury,Geodezji i Inwestycji Urzędu 

Miasta

„Tak, to w tej odpowiedzi szerzej potraktujemy zagadnienie”.

Pan Mirosław Czech-Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

„Dziękuje bardzo, proszę bardzo. Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos nie widzę chętnych w

takim razie  dziękuję  Państwu bardzo zamykam posiedzenie komisji  budżetu.  Bardzo Panią

przepraszam bardzo Panią Radną przepraszam jest  Pan Prezes jest  bardzo,  proszę Panie

Prezesie. Bardzo przepraszam, chciałem dać szansę tak, żeby się przygotowali  wszyscy bo

było pytań trzy zapomniałem. Ale jeszcze nie zamknąłem, proszę bardzo”.

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„ Szanowna Pani Prezydent, Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni tak

sytuacja jest mi znana odnośnie tego wypadku tutaj  była robiona inwestycja, inwestycja jest

podzielona tak jakby na dwa etapy najpierw pociągnięcie skrzynek skrzynki były raz otwarte 1

listopada  były  otwierane  rano  pod  nadzorem przez  osoby  upoważnione  przez  naszych

pracowników targowisk i był bezpieczny kabel im pracownikom wynajmującym był użyczony i

potem wieczorem przychodził pracownik nasz od targowiska z  odpowiednimi uprawnieniami i

zamykał to ten prąd od tego  momentu ten prąd nie powinien być używany. Prawdopodobnie

było to ustalane, ponieważ znamy tą sytuację było to swoiste włamanie otworzenie na własną

odpowiedzialność skrzynek, o których nie my wiedzieliśmy mamy tą informację odpowiada tutaj,

ponieważ  ta  Pani  jest  pracownikiem  tak  jakby  firmy  od  podnajemcy,  czyli  ten  pracownik

powinien zgłosić wypadek w pracy nie wiemy jaka forma tutaj była zatrudnienia czy była czy nie

była po informacji  z  naszym pracownikiem BHP przekazaliśmy informację,  że nasza osoba

może się tym zająć jednak ta Pani,  która wynajmuje od nas lokal powiedziała, że sobie sama



poradzi my mamy z tego dnia całą dokumentację jak to mniej więcej wyglądało. Szczegółowo

Pani Radna będzie chciała uzyskać odpowiedzi to damy na piśmie jak ta sytuacja wyglądała i

jakie są kroki prawne dalej poczyniane. Jeśli chodzi o targowisko przy ulicy Piłsudskiego tak są

pobierane niewielkie opłaty z tego tytułu, że jest to firma zewnętrzna która tam ta Pani siedzi to

po prostu na utrzymanie na sprzątanie i tam na delikatny zarobek i tak chyba było od początku

jak ja przyszedłem także do tej pory to się akurat nie zmieniło,coś jeszcze”?

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Tak Panie Prezesie, ponieważ powiedział pan że ten prąd był pobierany nielegalnie w jakie

jakie kroki Państwo poczynili w tym kierunku, żeby to wyjaśnić bo z informacji, które ja mam”

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„Założyliśmy kłódki teraz, żeby nie było kolejnego włamania”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Panie  Prezesie,  proszę  mi  pozwolić  skończyć  informacje,  które  ja  mam z  tych  informacji

wynika że ten prąd w dalszym ciągu jest z tego prądu pobierany nie dlatego pytam jakie kroki

Państwo  oprócz  tego  jakie  kroki  prawne,  bo  jeśli  Pan  jako  Prezes  stwierdził,  że  prąd  był

pobierany nielegalnie to znaczy, że Pan poczynił jakieś kroki prawne w tym kierunku żeby to”.

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich 

„Nie żadnych kroków prawnych nie poczyniliśmy zakupiliśmy kłódki  energetyczne,  które nie

można, ponieważ zamki przy skrzyniach energetycznych są otwierane kluczami uniwersalnymi

zakupiliśmy kłódki  energetyczne  żeby  tego  sytuacje  się  nie  powtarzały  jest  chwilę  obecnej

praktycznie przed rozstrzygnięciem drugi  etap inwestycji czyli podłączenie wszystkich boksów

handlowych pod energię”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„ Ja nie pytam o inwestycje pytam o konkretną sytuację Panie prezesie stwierdził Pan, że prąd

był pobierany nielegalnie nie poczynili  żadnych ruchów  prawnych kto za to zapłaci za to, że

przez od listopada listopad październik i tak dalej ci ludzie korzystali z tego prądu kto poniósł

koszty tego bo”.



Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„Spółka poniosła koszty”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„No to dlaczego pan nie dba o interesy spółki i nie poczynił żadnych kroków”.

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich 

„Niska szkodliwość czynu tutaj jeśli chodzi o pieniądze”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm 

„Pan jest prawnikiem, że Pan jest w stanie to stwierdzić ile prądu ta firma pociągnęła”?

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„No  bardzo  mało,  bo  to  ogólnie  kasa  fiskalna  tylko  chodziła  z  tego  co  wiem  ta  Pani  ja

szczegółów dokładnie nie znam kroków nie zrobiliśmy”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Nie poczyniliście nic prawnie”.

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„Nie, i nie zamierzamy”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Nie zamierzacie , a czy Państwo kontaktowali się z tą Panią, która uległa temu wypadkowi bo

skoro pracodawca nie jest zainteresowany a pracownik czy na Państwa terenie jakby nie było

poniekąd też przez Państwa  zaniedbanie doznał uszczerbku na zdrowiu, bo dziewczyna ma

niewładną  rękę.  Czy  Państwo  zrobiliście  coś  w  tym  kierunku,  żeby  się  pochylić  nad  tym

człowiekiem i pomóc zapytać się na jakim etapie  ta sprawa jest, bo z tych informacji które ja

mam to nie był tej Pani żaden bhpowiec nie został spisany żaden protokół. Rozumiem, że to nie

ciąży na Pana na Panu natomiast czy pochyliliście się nad tą kobietą”.

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich



„Ja może zadam pytanie. A skąd Pani wie, że ta Pani ma niewładną rękę, no skoro Pani nie jest

lekarzem, skąd Pani to ustaliła”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Panie prezesie ja mam maile  i  jestem dzisiaj  po czterech rozmowach z  tą  kobietą,  ja nie

wysysam sobie słów z palca”.

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„Proszę pani nie możemy się wtrącać ponieważ jest to firma my jako  firma nie możemy się

wtrącać  wewnętrzne  przepisy  jednoosobowej  działalności  gospodarczej  która  zatrudnia  tą

osobę . No przecież to tak nie można”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„A co by pan zrobił gdyby ta kobieta zginęła na miejscu”?

Pan Artur Juszczak- Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„Byłaby prokuratura i by dochodziła, bo ta Pani musiałaby zgłosić. Byłby to wypadek przy pracy.

 No  my nie możemy wchodzić w tryby jakby coś się stało w Urzędzie Miasta chwilę obecnie

jakby Panią poraził prąd to czy ja bym tutaj”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Czyli ja rozumiem, że a kobieta teraz powinna złożyć doniesienie do prokuratury o możliwości,

tak”?

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„Tak, na swojego pracodawcę”.

Pani Edyta Rożek-Radna Rady Miasta Chełm

„Dobrze no to już chyba teraz pójdę polityczni. Proszę mi  powiedzieć jak to się ma do Pana

kampanii  wyborczej  liczy  się  człowiek.  Skoro  kobieta  doznaje  uszczerbku  na  zdrowiu  jest

wypadek  prawie  jest  zagrożenie  życia  albo  traci  życie  a  Pan twierdzi  że  wy nie  ponosicie

odpowiedzialności. Ja to zostawiam bez komentarza, dziękuję”.



Pan Artur Juszczak- Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„No widzę, że kampania się rozpoczęła na całego”.

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„Ja  się  jeszcze  tylko  odniosę   do  jednej  rzeczy,  że  praktycznie  wszyscy  pracownicy  jak  i

mieszkańcy Chełma miasta mają telefon bezpośredni komórkowy do mnie można zadzwonić

tutaj nie ma jakiegoś większego problemu także nie wiem skąd ten kontakt utrudniony bo gdyby

miał informacje gdyby ta Pani zostawiła numer na sekretariacie To byśmy się po prostu”.

Pan Mirosław Czech-Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

„ Ale już pan prezes zna sprawę. Proszę się zainteresować pomóc tym bardziej, że jest osoba

poszkodowana. Dziękuję Panu bardzo.

Pan Artur Juszczak-Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich

„Ale ja nie mogę pomóc”.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

 Mirosław Czech 

Przygotował(a): Katarzyna Radziszewska
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